
14-03-2025  Δεν αντιστέκομαι 

• Η Παναγία είναι η ανόρθωση των ανθρώπων. Μας πονάει σαν μητέρα μας. Νοιάζεται 

περισσότερο από ότι εμείς νοιαζόμαστε για τον εαυτό μας. Είναι μέσα στην πτώση μας, μέσα 

στη δυσκολία μας και μηχανεύεται τρόπους να μας ανεβάζει ψηλά. 

• Ο λόγος που δεν λαμβάνουμε τη βοήθεια που δίνει η Παναγία μας δεν είναι απλώς ότι δεν 

την εμπιστευόμαστε, αλλά ότι αντιστεκόμαστε σε αυτήν, δεν της αφηνόμαστε. Θέλουμε να 

παραμένουμε στα δεδομένα μας και στους λογισμούς μας. 

• Η Παναγία είναι στήλη φωτιάς, που οδηγεί όσους βρίσκονται στο σκοτάδι και που ενώνει 

τη γη με τον Ουρανό. 

• Αν δεν γίνουμε μέσα μας φωτιά από τον λόγο του Θεού και αν όλη η ύπαρξή μας δεν 

συνέχεται από αυτόν τον λόγο, δεν μπορούμε να μεταδώσουμε φωτισμό σε κανέναν. 

• Οδηγείς αυτούς που βρίσκονται στο σκοτάδι, όταν τους φωτίζει η φωτιά που έχεις στην 

καρδιά σου. Αν την έχεις. 

• Η Παναγία με τη ζωή της έγινε η σκάλα να κατέβει ο Θεός στη γη και να δώσει τις 

προϋποθέσεις της σωτηρίας μας. 

• Η εσωτερική φωτιά της Παναγίας εκφράστηκε με την παράδοσή της στο θέλημα του Θεού. 

Αυτό μας προτείνει ο Θεός να κάνουμε κι εμείς. 

• Η Παναγία έχει υπό σκέπη της, την προστασία της όλη την οικουμένη κι αυτό μας ειρηνεύει. 

• Η ειρήνη που μας μεταδίδει η σκέπη της Παναγίας μας δεν είναι ειρήνη της αδράνειας, 

αλλά είναι ειρήνη δημιουργική, γιατί μας ωθεί σε ευχαριστία και δοξολογία. Μας ενώνει 

αγαπητικά με το πρόσωπο του Θεού και έτσι μας κάνει ικανούς να ενωθούμε αγαπητικά με τον 

κάθε άνθρωπο. 


